
Πρωινή Pt/07/Oi
Συνέντευξη Γιάννη Κουτσούκου στο ραδιοφωνικό σταθμό Alpha 9.89

«Η Ελλάδα
χρωστά στο Σημίτη»

ια την απουσία του από την ομιλία Σημίτη στον Πύργο αλλά και to σκάνδαλο με τα μαύρα ταμεία της Siemens

Γμίλησε χθες ο Βουλευτής Ηλείας Γιάννης Κουτσούκος στην εκπομπή «ΟΙ Αντίθετοι» με τους Δήμο Βερύκιο 
και Δημήτρη Σταυρόπουλο στον ραδιοφωνικό σταθμό Alpha 9.89. Για τη μη παρουσία του στην ομιλία του 
πρώην πρωθυπουργό, ο κ. Κουτσούκος είπε ότι την Παρασκευή βρισκόταν σε συγκέντρωση του ΠΑΣΟΚ  
στην Λακωνία και ότι αν βρισκόταν στην Ηλεία θα έδινε το "παρών”. Ο κ. Κουτσούκος ρωτήθηκε και για την πρόσφα

τη δήλωση του Χρήστου Βερελή, υπουργό επί των κυβερνήσεων Σημίτη, που είπε ότι είναι υποκρισία κάποιοι να πα
ριστάνουν ότι ανακαλύφθηκε η Αμερική αναφορικά με την υπόθεση Siemens και τη χρηματοδότηση των ελληνικών 
κομμάτων. Αναλυτικά η συνέντευξη του Γιάννη Κουτσούκου:

-Οι εφημερίδες σήμερα γράφουν ότι χρωστάτε τα πά
ντα στο Σημίτη και εσείς του γυρίσατε την πλάτη:
-«Του Σημίτη του χρωστά η Ελλάδα και κατά τούτο του 
χρωστάμε όλοι μας. Προσωπικά δεν του χρωστάω τίποτα. 
Οφείλουμε όμως να αποδίδουμε τις απαραίτητες τιμές και 

το σεβασμό στους ανθρώπους που έ- 
ίι χουν προσφέρει και ο Κ. Σημίτης εί- 

ναι από αυτούς τους ανθρώπους.
Γ Είναι καλό που έγινε η εκδήλωση 

αυτή στον Πύργο γιατί μας θυμηθή
κατε, είμαστε λίγο ξεχασμένοι με 
πολλά προβλήματα.

Εγώ είμαι μέλος του πολιτικού 
Συμβουλίου και την Παρα
σκευή συνεδριάζαμε ως 
αργά και στη συνέχεια είχα 
να πάω σε προγραμματι
σμένη συγκέντρωση του 
Π ΑΣΟ Κ στη Λακωνία. Δύο 
κομμάτια δεν μπορούσα να 
γίνω.
Είχα δηλώσει στα τοπικά 
MME ότι εφόσον είμαι 

στην Ηλεία και βέβαια θα παραστώ στην ομιλία του κ. Σημί
τη.
Δεν είμαι από αυτούς που δαιμονοποιούν την διαφορετική

άποψη και δίνω πάντα μέσα από τα όργανα του ΠΑΣΟΚ τη 
μάχη εναντίον του αντίπαλου που αυτή τη στιγμή είναι η πο
λιτική της ΝΔ».

-Είπατε όχι προσωπικά δεν χρωστάτε τίποτα στον κ. 
Σημίτη:
«Όπως του χρωστούν όλοι οι Έλληνες, του χρωστάω και ε
γώ. Στην πολιτική έτσι πρέπει να πολιτευόμαστε. Υπάρχουν 
άνθρωπο που χρωστάνε πολύ περισσότερα από μένα στον 
κ. Σημίτη».

-Για τη δήλωση Βερελή:
«Δεν είμαστε όλοι ίδιοι στα κόμματα και δεν είναι όλα τα 
κόμματα ίδια. Θεωρώ ότι είχε ένα στοιχείο υπερβολής. Ε
κείνο που έχει σημασία είναι για να μη γίνονται τέτοιες δη
λώσεις και δημιουργούνται κάθε φορά εντυπώσεις, είναι ότι 
αυτή η υπόθεση πρέπει να καθαρίσει».

-Μήπως ο κ Βερελής είπε αυτό που όλοι συζητάμε;
«Είπε αυτό που όλοι συζητάμε στα καφενεία. Να δείτε όμως 
και εσείς ότι η δύναμη των βουλευτών και ιδίως της αντιπο
λίτευσης είναι μικρή να σηκώσουν στην πλάτη τους αυτή την 
ανατροπή που χρειάζεται σήμερα το πολιτικό σύστημα και 
νομίζω ότι την πρώτη ευθύνη την έχει ο ίδιος ο Καραμαν
λής, να ανοίξει αυτή την υπόθεση και να πάει κάθε κατεργά
ρης στον πάγκο του».


